
Förvaltningsberättelse för slättens 

samfällighetsförening verksamhetsåret 2023 

Samfälligheten har sitt säte i Göteborg  

 

Först vill styrelsen börja med att tacka alla medlemmar som tagit sig tid att hjälpa till med 

vägen och allt runt om kring. Tack vare detta arbete kan vi kraftigt hålla ner kostnader.  

 

Årsstämman den 2023-03-23 hölls denna gång hos Janne och Mariett. Valberedningen hade 

inga kandidater att presentera. Stämman kunde inte välja någon ny valberedning då ingen 

ville ställa upp. Uppmaning om att vi måste få till en ny valberedning till nästa årsstämma 

gick ut till medlemmarna. Ordförande förklarade även vikten av en fungerande valberedning. 

På grund av brist på kandidater till styrelseuppdraget gick styrelsen ner i antal från 7 

personer till 5. 

Då vi nu saknade valberedning uppmanade ordförande att de som kunde tänka sig ett 

styrelseuppdrag eller sitta i valberedningen inkomma med sitt intresse till styrelsen så de kan 

presenteras på kommande årsmöte. 

 

Arbetet med att förbättra vägen mellan fastighet 1:31 och 1:37 genomfördes helgen den 14 -

15 oktober. Arbetet flöt på bra och blev i stort sätt klart under helgen även om slitlagret 

tillfördes kommande dagar efter helgen. Stort tack till de som hjälpte till dessa dagar.  

 

Vi hade 2 arbetsdagar inplanerade. 

Uppslutning kunde ha varit bättre vid båda tillfällena. Pga lågt deltagande han vi inte med 

allt arbete. Vi prioriterade men vissa delar fick lämnas delvis ogjorda. 

 

Styrelsen har haft 5 styrelsemöten under verksamhetsåret. 

   

Alexander Edvardsson, ordförande 
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